LINE

第048期 2023/04/28 回電子報首頁 回到陽明交大首頁 請輸

本期摘要 焦點新聞 合校專區 校園點滴 心靈充電站 捐款芳名錄 相簿集錦

活動訊息

【2023癲癇關懷講座】 暖心同理~這樣子理解我就好了

衛保組每年緊急救護處理案件裡,癲癇發作案件約8-10件,

大家在心中最常有的疑問及擔心,我們聽到了,以下是大家常遇到的問題:

1. 發作後我該如何面對同學或同事?

2. 為什麼都有規律服藥怎麼還是會發作?

3.癲癇影響我的學習/工作該怎麼辦?

4.學校有那些資源可以幫助我?

5.身邊有人癲癇,我可以做什麼?

如果你也有上面的疑問或更多想了解的事,歡迎報名!

活動日期:5月4日(四)12:15-13:15

活動對象:全校教職員工生

活動名額:限80名(全程參與者,會後提供第二餐廳50元餐券一份)

活動報名:校園單一入口/陽明交通大學/學務處/健康自主管理系統/活動預約/活動報名

活動相關問題請洽:衛生保健組黃欣怡護理師#51104

## 【2023 Epilepsy Care Lecture】 Warmth and Empathy, Just Understand Me

The Health Center handles approximately 8-10 cases of epilepsy every year in emergency situations.

We understand the common concerns and questions that people have, and below are some of the most frequently encountered:

- 1. How should I face my classmates or colleagues after a seizure?
- 2. Even though I take medication regularly, why do I still experience seizures?
- 3. How do I deal with the impact of epilepsy on my learning/work?
- 4. What resources are available at school to help me?
- 5. If someone around me has epilepsy, what can I do to help?

If you have any of these questions or want to know more, please sign up. (★This lecture will be using mandarin as main language)

Date: 5/4(Thu) 12:15-13:15

Event target: All faculty, staff, and students of the university.

Event quota: Limited to 80 participants (for those who participate throughout the event, a 50 NT meal voucher for the second restaurant will be provided).

**Event registration:** Until the NYCU Portal/Yang Ming Chiao Tung University/Student Affairs Division/Health Self-Management System/Activity Reservation/Event Registration.

For questions related to the event, please contact: Health Center- Ms. Huang (ext.51104)



Copyright © 2021 National Yang Ming Chiao Tung University All rights reserved